
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/2582.

Benyújtás dátuma: 2023-01-12 13:45

Parlex azonosító: 140AHVC60001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Jámbor András Imre (Párbeszéd) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Varga Judit, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Lesz-e vizsgálat az Igazságügyi Minisztériumban a 
végrehajtói karral kapcsolatos korrupciós ügyek teljes körű feltárása érdekében?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!
 
Az  Igazságügyi  Minisztériumot  is  érintő  Völner–Schadl  korrupciós  botrányban  egyre  több  új
körülményről  szerzünk  tudomást.  Mostanában  látott  napvilágot,  hogy  Schadl  György  felesége,
Schadlné Baranyai Helga is érintett  lehet egy gyanús végrehajtási  ügyben, amelyben egy iraton
visszadátumozták egy árverési-végrehajtási eljárás dátumát. Az eljárásban valaki 38 millió forintos
áron szerzett meg egy körülbelül 450 millió forintot érő ingatlant. Ebben az ügyben felmerül más
állami szervek lehetséges szabálytalansága vagy törvénytelensége is (pl.: földhivatal).  Ezenkívül
más  történetek  is  rendszeresen  napvilágot  látnak,  amelyekben  a  bírósági  végrehajtó  kar  tagjai
szabálytalanul vagy egyenesen törvénytelenül járnak el végrehajtási ügyekben.
 
Miniszter asszony az Index.hu-nak tavaly év végén adott interjújában jelezte: a nyomozás keretein
kívül nem érzi szükségét annak, hogy az Igazságügyi Minisztériumban is vizsgálatot indítsanak.
Bízom abban, hogy ennek az új fejleménynek a fényében talán változtat korábbi álláspontján.
 
Kérem, hogy válaszoljon az alábbi kérdéseimre.
 
Lesz-e vizsgálat a minisztériumában a végrehajtói karral kapcsolatos korrupciós ügyek teljes körű 
feltárása érdekében?
 Tervezik-e kivizsgálni, melyek azok a szabálytalanságok és törvénytelenségek, amelyek 
rendszeresen előfordulnak a végrehajtási eljárásokban?
 Vizsgálják-e a végrehajtói kar visszásságai kapcsán felmerülő más állami szervek esetleges 
mulasztásait?
 A fenti kérdések kapcsán terveznek-e jogszabályi módosítást vagy a végrehajtói kar felügyeletének 



 
módosítását?
Répássy Róbert államtitkár korábban azt mondta, hogy a Völner–Schadl-ügyet vizsgálja majd a 
kormány. Hogyan áll ez a vizsgálat? Milyen eredményt hozott?
 
Várom válaszát!
 
 Tisztelettel,
 
Jámbor András
országgyűlési képviselő

2  


